## 面会について

## 事前に病棟へ申請書の提出が必要です

【面会時間】 13:00~18:00(平日・土日祝日全て) ※60分以内

#### 【面会制限】

- ・事前に申請書を病棟にご提出ください。面会者は2名以内とします。
- ・面会者・入院患者ともにマスクの着用を厳守してください。
- ・発熱や風邪症状のある方、小学生以下(北6階・北 11 階は中学生以下)のお子様の同伴はご遠慮ください。
- ・面会場所は個室の場合は個室、多床室の場合はデイルームとし、飲食は固くお断りします。
- ※病状説明、重篤な状態での付き添い、急変時はこの限りではありません。

## **About Visitation**

### Visitors must submit an application form to the ward in advance.

[Visiting Hours] 13:00~18:00(All weekdays, weekends and holidays) \*\*Within 60 minutes

#### **(Visiting Restrictions)**

- •Please submit the application form to the ward in advance. Visitors are limited to two persons.
- Visitors and inpatients are required to wear masks.
- •Visitors with fever or cold symptoms and children under elementary school age (under junior high school age on the 6th and 11th North floors) are not allowed to accompany you.
- •When visiting a patient in a private room, please use the private room; when visiting a patient in a multi-bedded room, please use the day room, eating and drinking are strictly prohibited.
- \*This does not apply when explaining a medical condition, accompanying a patient in a serious condition, or in the event of a sudden change in health.

# 关于探病

## 探病需要提前向病栋提交申请

【探病时间】13:00~18:00(无论是工作日还是周六和节假日) ※60 分钟之内

#### 【探病限制】

- •请提前向病栋提交申请。
- ·探病人员不得超过 2 人。 探病人员和住院患者均需遵守**佩戴口罩**的规定。
- •有发烧或感冒症状的人员请勿前来。请不要携带 12 岁以下(北栋 6 层和北栋 11 层不得携带 15 岁以下)的儿童前来。
- ·探病地点, 如患者住单间病房即在单间病房内, 如住四人病房则请在休息区, 探病期间严谨饮食。

**※听取病情说明、病危状态的陪护及病情突**变时则**不受此限**。